
Minnesanteckningar från Ordförandeträffen

15 februari 2024 Digitalt via Teams


Närvarande: Från föreningar 15 

Från distriktsstyrelsen 7


1.	 Kent hälsade alla välkomna och talade om dagens tema som är de olika 
pensionärsråden.


2.	 Men först fick Thore Berntsson ordet som valberedare.

Han redogjord att alla föreningar måste försöka nominera kandidater till 
distriktsstyrelsen. Valberedarna känner inte medlemmarna i alla föreningar så de 
måste ha hjälp. 5 kandidater som är villiga att arbeta i styrelsen.


3.	 Hur fungerar organisationen i de olika pensionärsråden?

Christiane Vilhelmsson talad för Delregionala nämnden väst ( DRNv)

Strukturen är inte färdig ännu. Man arbetar tillsammans med Norra Älvsorg.

Har träff en månad före mötet och bestämmer vilka frågor man vill ta upp En 
prioriterad fråga är Nära Vård. Man får 30 min för varje punkt. Har 3 möten per år.

Margareta Jansson, saknar frågor om kultur och vill ha samarbete mellan 
delregionala nämnden och KPR

Ulla-Britt Winkler Vi bör prioritera de frågor som tas upp i PROs handlingsprogram.

Christiane V. Vill hitta rätt nivå på frågorna och tar gärna hjälp från distriktet för att 
hitta prioriterade frågor.


4.	  Lena Rydenstam, Talade för DRNn.

Efter omorganisationen fungerar nämnden bra. Prioriterad fråga: Färdigbehandlade 
patienter ligger kvar på sjukhusen för att kommunerna inte kan ta hem dem. Viket 
leder till överbeläggningar och slöseri med skattepengar. Något att ta upp i KPR. 
Man har från pensionärshåll valt en vice ordförande. Ann-Christin Baar från SPF. 
Man har 4 möten per år. Aktuella frågor är: nära vård, närsjukvårdteam, minskat 
stöd till kulturen, munhälsan, beredskapsläget i regionen i händelse av krig och 
budgetläget.

DRNv önskar dialogdagar med distriktet och samtliga nämnder. Så att man kan ta 
upp samma frågor i båda nämnderna.

Lena R. tog också upp frågan om benskörhet där väntetiderna är upp till 1 år. En 
tidigare undersökning är förebyggande hälsovård.


5 .	 Monica Andreasson RPR

Samordnat årshjul med 4 möten per år. Möte 1 Hälso och sjukvård, möte 2 Kultur, 
möte 3 Miljö och möte 4 Infrastruktur. Får bra respons. På möte 1 skall följande 
frågor tas upp: Vårdgarantin, Vaccinationer, Fallskador, Ekonomi, Covidläget och 
Beredskapsplan. Minnesanteckningar finns på PROs hemsida.


Alla vill ha ett närmare sammanbet mellan nämnderna och att distriktet ordnar 
träffar/ dialogdagar så att vi kan sammarbeta över gränserna.


6. 	 KL 11.00 fick vi besök av Peter Sundblad på P4 väst




Han tala om När blir en nyhet en nyhet. P4 väst har 32% lyssnande i sitt 
sändningsområde. Man sänder i 14 kommuner i Bohuslän. Från Strömstad i norr 
till norr om Stenungsund och öarna. Man mixa hälften tal och musik. Man har 
redaktioner i Uddevalla och Åmål. Ett 20 tal anställda och sänder 9 timmar per 
dag.Vi fick möjlighet att ställa frågor. Hur gör vi för att få ut information i etern?

Skicka ett pressmedelande. Meddelandet skall vara kort och koncist. Vi frågade 
också varför gränsdragningarna är där dom är. Man gjorde undersökningar och 
efter de  svar man fick, drogs gränserna, men man håller på att se över dessa. Vi är 
välkomna att skicka in pressmedelande. Lena Rydenstam lämnade tips om 
intressanta ämnen att ta upp i reportage. 


7. 	 Efter Peter Sundblad fortsatte mötet med ett par frågor till 

Kent undrade om det går bra för alla föreningar att ta emot handlingar till årsmötet 
digitalt. Monica A. revisor, informerade att det kostar ca 50 kr för varje utskick. Om 
någon förening inte kan hantera det får de meddela distriktet så får man 
handlingarna med post.


8. 	 Kent tog också upp frågan om anslutning till Fortnox. 

Fler föreningar har redan anslutit sig och någon stannar kvar i sitt gamla system. 

Det som finns nu är ett ramavtal som kostar 129 kr i månaden. De flesta vill ha mer 
information. Riks vill ha reda på hur många som kan tänka sig ett samarbetsavtal. 
Samarbetsavtalet blir billigare. Till mellanårskongressen den 4/6 vill riks ha svar, för 
att kunna göra upphandling. Ju fler som är med ju lägre pris kan man få. 


8. 	 Kent tackar för visat intresse och avslutar mötet.

  

Vid Pennan 

Inger Eriksson


